



天星小輪有限公司  
The "Star" Ferry Company, Limited

租船服務表格  
Ferry Hire Form

Please complete ALL sections in BLOCK LETTERS 請用正楷填寫所有項目

Ref. No. 參考編號: \_\_\_\_\_

**HIRER INFORMATION 租客資料**

Name of Hirer 租客姓名			
Hirer's ID Card No. 租客身份證號碼 (To be filled-in after the confirmation of Booking 此欄只供確認租船服務後填寫)			
Hirer's Contact No. 租客聯絡電話			
Name of Company / Organization 公司 / 機構名稱			
BRG No. 商業登記證號碼 (Please attach copy 請提供副本)			
Contact Person 聯絡人	Phone No. 電話		
Email 電郵	Facsimile 傳真		
Address 地址			

Please check the box if you would like to receive Star Ferry's promotional message in the future.  
日後如欲收取天星小輪之推廣訊息請於方格上加上✓號

**Personal Information Collection Statement 收集個人資料聲明**

Information collected will only be used for the purpose of processing ferry hire or general enquires, and will be treated in confidence and not be disclosed to any other party. Your supply of Personal Data is non-obligatory, but failure to do so may result in us being unable to provide our service to you. If you wish to access or correct your personal data, please e-mail to sf@starferry.com.hk to our Personal Data Privacy Officer.

我們向閣下收集的資料只是用作處理閣下在租船服務或查詢之用。我們不會向第三者透露閣下的資料並加以保密。我們非強制地要求閣下提供個人資料，但不提供可能會令到我們無法向你提供服務。如閣下希望查閱或更正個人資料，請電郵致 sf@starferry.com.hk 保障個人資料(私隱)主任。

**FERRY HIRE INFORMATION 租船資料**

Booking Purpose 租船用途 (Please specify in details 請詳細列明)	[Note: Booking purpose cannot be changed after approval. 租船用途於批核後不可作任何更改]		
Booking Date 租用日期			
Booking Time 租用時間			
Boarding & Discharging Point 登船及上岸碼頭	<input type="checkbox"/> Kowloon Point (Tsimshatsui) 尖沙咀 <input type="checkbox"/> Central 中環 <input type="checkbox"/> Wanchai 灣仔		
Proposed Route 建議航線	<input type="checkbox"/> Harbour Cruise (Within Victoria Harbour) 港內遊 (維多利亞港內水域) <input type="checkbox"/> Water Cruise (All Hong Kong Water) – World Star ONLY 海港遊 (所有香港水域) -只限世星輪 <input type="checkbox"/> Other Suggestion 其他建議 (Please specify 請列明)		
Number of Passengers 登船人數	World Star 世星輪 _____ Pax 人 (Maximum capacity is 126 pax / 最多載客 126 人) Shining Star 輝星輪 _____ Pax 人 (Maximum capacity is 110 pax / 最多載客 110 人) Meridian Star 午星輪 _____ Pax 人 (Maximum capacity is 280 pax / 最多載客 280 人) Classic Ferries 傳統渡輪 _____ Pax 人 (Maximum capacity is 150 pax / 最多載客 150 人)		

**DECLARATION AND SIGNATURE OF HIRER 申請人聲明及簽署**

I / we \_\_\_\_\_ understand that The "Star" Ferry Company, Limited may refuse to provide the ferry hire service as a result of any false or misleading declaration or / failure to provide relevant information or any misrepresentation or misstatements in, or omission from, the information given by me / us. The decision of The "Star" Ferry Company, Limited shall be final.

本人 / 吾等 \_\_\_\_\_ 明白天星小輪有限公司可因任何虛假或誤導聲明或因本人 / 吾等沒有提供任何有關的資料或本人 / 吾等提供的資料內有任何錯誤陳述遺漏而拒絕提供租船服務。天星小輪有限公司保留最終決定權。

A subsequent change on a confirmed booking is subject to a levy on administrative surcharge.

如於租船確認後作出任何更改，本公司將會徵收行政附加費。

**Confirmed and signed by 確定及簽署:**

日期 Date

公司蓋章 Company Chop

簽署 Signature

Please return this reservation form to Promotion Department by email [promotion@starferry.com.hk](mailto:promotion@starferry.com.hk)

請將預約表格電郵至推廣部 [promotion@starferry.com.hk](mailto:promotion@starferry.com.hk)